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Interpelacja 

 
w sprawie opieki nad kotami wolno bytującymi przy ul Mazowieckiej 

  

 

W imieniu mieszkańców  zwracam się z uprzejmą prośbą o rozwiązanie kwestii kotów 

żyjących na wolności.  Problem jest od kilku lat. Mieszkańcy proszą  o to, aby odłowić te 

koty i przewieźć np. do schroniska, czy umożliwić adopcję.  

W tym roku z powodu uciążliwej, długiej zimy koty chodziły niejednokrotnie głodnie 

i zziębnięte. Mieszkańcy  skarżą  się na brak  empatii,  nikt nie dba o koty na wolności  

w zorganizowany sposób, przy jednoczesnym zapewnieniu im warunków do komfortowego 

bytowania. 

  

Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o rozwiązanie powyższego problemu.    

  
  
  
  

         

         

Z wyrazami szacunku 

Krystyna Cieślak 

 


